



Langkah-langkah mudah untuk menyertai:



Beli

Beli produk MAGGI® seperti yang ditunjukkan di Jadual Bukti Pembelian. Pastikan tarikh luput **Bukti Pembelian anda Mei 2023 dan ke atas**. Setiap borang penyertaan yang layak hanya akan diperuntukkan maksimum 50 nombor bersiri sahaja.



Isi dan Hantar



Tulis dan WhatsApp

- Lengkapkan borang penyertaan ini, sertakan **Bukti Pembelian Pos Biasa pada Borang Penyertaan dan hantarkan ke alamat berikut:**

- Tuliskan **Nama penuh, dan No. Mykad** di atas resit dan ambil gambar. Taip **"consentWA"** untuk terima mesej bersetuju terma & syarat.
- Hantar whatsapp ke

PERADUAN MAGGI GAYU GURU, GERAI NYAMAI JOM MASAK, MENANG & KONGSI BERSAMA

P.O. BOX A220, KENYALANG PARK, 93307 KUCHING, SARAWAK

+6018-388 3533

atau
imbas QR



Nota: Peserta MESTI menyimpan Bukti Pembelian WhatsApp asal untuk pengesahan Pemenang dan penebusan hadiah.

JADUAL BUKTI PEMBELIAN

Produk-produk MAGGI® (Tarikh luput Mei 2023 dan ke atas)	Bukti Pembelian Pos Biasa	Nombor Bersiri	Bukti Pembelian WhatsApp
MAGGI® Hot Cup Kari 58g	Penutup Atas	1	
MAGGI® Hot Cup Ayam 57g	Penutup Atas		
MAGGI® Hot Cup Tom Yam 60g	Penutup Atas		
MAGGI® Hot Cup Asam Laksa 59g	Penutup Atas		
MAGGI® Chicken Stock Cube 20g	Pek Luar		
MAGGI® Ikan Bilis Stock Cube 20g	Pek Luar		
MAGGI® Tom Yam Stock Cube 20g	Pek Luar		
MAGGI® Klub Kari 20g	Pek Luar		
MAGGI® CukupRasa All-In-One Seasoning 25g	Pek Luar		
MAGGI® Sambal Tumis 30g	Pek Luar		
MAGGI® Pes Perencah Bihun Goreng 30g	Pek Luar		
MAGGI® Pes Perencah Nasi Goreng Kampung 30g	Pek Luar		
MAGGI® CukupRasa All-In-One Seasoning 100g	Pek Luar		
MAGGI® Chicken Stock Cube 60g	Pek Luar		
MAGGI® Tom Yam Stock Cube 60g	Pek Luar		
MAGGI® Ikan Bilis Stock Cube 60g	Pek Luar		
MAGGI® Klub Kari 60g	Pek Luar		
MAGGI® Hot Mealz Kari Kari Kaw 90g	Penutup Atas		
MAGGI® Hot Mealz Tom Yam Kaw 96g	Penutup Atas		
MAGGI® Pedas Giler Seafood Berapi 93g	Penutup Atas		
MAGGI® Pedas Giler Ayam Bakar 98g	Penutup Atas		
MAGGI® Pedas Giler Tom Yumzm 97g	Penutup Atas		
MAGGI® Liquid Seasoning 100ml	Label Botol		
MAGGI® Sos Cili 340g	Label Botol		
MAGGI® Oyster Sauce 340g	Label Botol		
MAGGI® Sos Thai Cili 350g	Label Botol		
MAGGI® Tomato Ketchup 325g	Label Botol		
MAGGI® CukupRasa All-In-One Seasoning 300g	Pek Luar		
MAGGI® Chicken Stock Cube 120g	Pek Luar		
MAGGI® 2-Min Kari 5x79g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® 2-Min Ayam 5x77g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® 2-Min Asam Laksa 5x78g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® 2-Min Tom Yam 5x80g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Liquid Seasoning 200ml	Label Botol		
MAGGI® Sos Cili 500g	Label Botol		
MAGGI® Tomato Ketchup 475g	Label Botol		
MAGGI® Sos Thai Cili 525g	Label Botol		
MAGGI® Oyster Sauce 500g	Label Botol		
MAGGI® Pes Perencah Bihun Goreng 90g	Pek Luar		
MAGGI® Pes Perencah Nasi Goreng Kampung 90g	Pek Luar		
MAGGI® Pes Perencah Nasi Briyani 90g	Pek Luar		
MAGGI® Pes Perencah Lada Hitam 90g	Pek Luar		
MAGGI® Pes Perapam Ayam Goreng Berempah 100g	Pek Luar		
MAGGI® Pes Perapam Ayam Pericik 100g	Pek Luar		
MAGGI® Sambal Tumis 60g	Pek Luar		
MAGGI® Nutri-licious Aglio Olio 5x77g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Nutri-licious Tomato Delight 5x71g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Perisa Udang Pedas Utara 5x89g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Perisa Tom Yam Kaw 5x88g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Mi Goreng Cili Ala Kampung 5x77g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Mi Goreng Laksa Warisan 5x78g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Mi Goreng Sambal Tumis Bilis 5x75g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® 2-Min Big Kari 5x106g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® 2-Min Big Ayam 5x103g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® 2-Min Big Tom Yam 5x 107g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Pedas Giler Ayam Bakar 5x76g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Pedas Giler Chezy Berapi 94g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Pedas Giler Tom Yumzm 97g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Pedas Giler Seafood Berapi 5x76g	Pek Luar Multi-Pek		
MAGGI® Concentrated Chicken Stock 250g	Label Botol		
MAGGI® CukupRasa All-In-One Seasoning 500g	Pek Luar		
MAGGI® Liquid Seasoning 390ml	Label Botol		



*Nombor bersiri akan dicetak di atas setiap borang penyertaan layak yang diterima berdasarkan Bukti Pembelian yang disertakan. Setiap borang penyertaan yang layak hanya akan diperuntukkan maksimum 50 nombor bersiri sahaja. **Contoh: 1 borang penyertaan layak bersama 1 Pek Luar Multi-Pek MAGGI® 2-Min Kari 5x79g = 3 nombor bersiri = 3 peluang kemenangan.**

SILA LENGKAPKAN BUTIR-BUTIR PERIBADI ANDA:

Nama seperti dalam MyKad (En/Puan/Cik): _____

No Kad Pengenal: _____

Tel Bimbit (WhatsApp diaktifkan): _____

Negeri: _____

Saya ingin menyertai Dear Nestlé dan menerima maklumat terkini mengenai produk, sampel, acara dan promosi Nestlé. Dengan mengambil bahagian, saya bersetuju dengan memproses maklumat peribadi saya seperti di dalam **Notis Privasi** di https://www.nestle.com.my/info/privacy_notice. No. Talian Khidmat Pengguna: **1800 88 3433**

TERMA DAN SYARAT: Jadual bagi Syarat Penyertaan - 1. Pengantar: Nestlé Products Sdn. Bhd. [19791000966]. **2. Promosi: PERADUAN MAGGI GAYU GURU, GERAI NYAMAI JOM MASAK, MENANG & KONGSI BERSAMA. 3. Tempoh Promosi:** Promosi bermula jam 00:00:00 pada 01/05/2023 dan ditamatkan pada 30/06/2023. **4. Kelayakan:** Promosi ini dibuka kepada semua penduduk di SARAWAK yang sah berumur 18 tahun dan ke atas pada permulaan Tempoh Promosi, dan dengan dokumen pengesahan yang sah dan beralamat rumah di SARAWAK. Pengantar berhak untuk meminta bukti dokumen pengesahan. **5. Produk Turut Serta & Kaedah Penyertaan:** a. Sila rujuk Jadual Bukti Pembelian ["Jadual BP"] yang ditunjukkan pada borang penyertaan Promosi ["Borang"] untuk senarai produk MAGGI yang mengambil bahagian dengan tarikh luput Mei 2023 atau ke atas untuk Promosi ["Produk"]. b. Borang boleh didapati di: <https://www.maggi.com.my>. c. Terdapat dua [2] kaedah penyertaan dalam Promosi iaitu sama ada melalui: i. WhatsApp App; dan ii. Pos atau Drop Box - (hanya tersedia di outlet yang mengambil bahagian dengan Promoter). Semua kaedah pengantaran lain termasuk tetapi tidak terhad kepada perkhidmatan kurier, atau POS Laju akan dibatalkan. d. Semua proses pemilihan Pemenang, Pengantar akan memperuntukkan nombor bersiri kepada penyertaan WhatsApp dan Pos atau Drop Box yang diterima mengikut Jadual BP sehingga maksimum lima puluh [50] nombor bersiri sahaja. Sila rujuk klausa Maklumat Pengantar di bawah. e. Semua penyertaan yang tidak mematuhi syarat yang dinyatakan di sini akan dibatalkan kelayakan oleh Pengantar. **6. Kaedah Penyertaan Melalui WhatsApp:** a. Untuk menyertai dalam Promosi dan menghantar penyertaan melalui WhatsApp, belilah sekurang-kurangnya satu [1] atau lebih Produk dalam satu resit asal daripada mana-mana outlet dalam kedai ("Resit") sama Tempoh Promosi. Resit adalah bukti pembelian untuk penyertaan yang dihantar melalui WhatsApp. b. Resit boleh didapati dalam bentuk resit bercetak dari sistem "point of sales" dan/atau resit pembelian untuk pembelian dalam kedai. Resit mesti mengandungi nama dan/atau logo outlet dan di mana pembelian dibuat. Sekiranya tidak tertera, Resit perlu dicetak dengan cap rasmi outlet syarikat di mana pembelian dibuat. c. Resit juga mesti mengandungi tarikh pembelian, Produk yang dibeli, jumlah pembelian, nombor Resit dan nama dan/atau logo outlet ("Butiran Resit"). d. Peserta boleh menghantar beberapa bukti penyertaan yang mereka inginkan tetapi setiap Resit untuk HANYA layak untuk satu [1] penyertaan penyertaan sahaja. Pengantar berhak untuk membatalkan penyertaan mana-mana Penyertaan dengan Resit yang dicetak semula dan/atau Resit yang berulang dan/atau mengandungi lebih dari satu [1] Resit. e. Langkah-langkah penyertaan WhatsApp: i. Tulis di depan Resit nama penuh anda dan nombor pengesahan ["Butiran Peribadi"]; Nombor, tulis di atas Resit: Aena bin Ali 95102148586 i. Tangkap satu [1] gambar/imbas yang jelas dan boleh dibaca satu [1] Resit asal. Langkah dengan Butiran Peribadi dan Butiran Resit [imej]. Satu [1] imej mesti mengandungi gambar satu [1] Resit sahaja, i.ii. Hantar "consentWA" melalui WhatsApp ke 6018 388 3533 dari mana-mana nombor mudah yang ditawarkan di Malaysia. Ini adalah untuk memberikan persetujuan anda untuk menghantar melalui aplikasi WhatsApp App dari nombor Resit yang dinyatakan di atas. Anda hanya perlu memberikan persetujuan anda sekali sahaja, i.iii. Setelah anda memberikan persetujuan anda, anda boleh meneruskan untuk menghantar imej anda ke 6018 388 3533 ["Penyertaan WhatsAppApp"], v. Pengantar AKAN auto-balas dengan menghantar laporan perakuan penerimaan untuk Penyertaan WhatsApp pertama sahaja yang diterima oleh setiap nombor mudah ali. f. Pengantar akan mengekstrak semua Penyertaan yang diterima untuk proses selanjutnya. Penyertaan WhatsApp yang tidak jelas, tidak dapat dibaca dan tidak lengkap akan dibatalkan. g. Pengantar berhak untuk meminta Resit asal [salinan cetak] sebagai bukti untuk pengesahan dan penebusan hadiah. Kegagalan untuk mengemukakan salinan cetak Resit apabila diminta akan mengakibatkan pembatalan dan pelucutan hadiah. **7. Kaedah Penyertaan Melalui Pos & Drop Box:** a. Untuk menyertai dalam Promosi dan menghantar penyertaan melalui Pos atau Drop Box, belilah minima satu [1] atau lebih Produk daripada mana-mana outlet selama Tempoh Promosi dan ambil pembungkusan Produk dengan tarikh luput Mei 2023 atau ke atas ["Pembungkusan"]. Pembungkusan Produk adalah bukti pembelian untuk penyertaan melalui Pos atau Drop Box. b. Lengkapkan satu [1] Borang Penyertaan Promosi ["Borang"] dengan butiran yang diperlukan iaitu nama penuh, nombor pengesahan dan nombor mudah ali [WhatsApp diaktifkan] dan lampirkan satu [1] atau lebih Pembungkusan sebagai bukti pembelian. **Melalui Pos:** Borang yang telah lengkap diisi bersama dengan satu [1] atau lebih pembungkusan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat dan dipesal melalui pos biasa sahaja ke alamat Peti Surat yang dinyatakan dalam borang: PERADUAN MAGGI GAYU GURU, GERAI NYAMAI JOM MASAK, MENANG & KONGSI BERSAMA - P.O BOX A220 KENYALANG PARK, 93307 KUCHING, SARAWAK **Atau Melalui Drop Box:** Borang yang telah lengkap diisi bersama dengan satu [1] atau lebih pembungkusan mesti dimasukkan ke dalam Drop Box di mana-mana outlet yang mengambil bahagian bersama dengan Promoter ["Penyertaan Pos & Drop Box"]. c. Pengantar menerima Penyertaan Pos & Drop Box dengan berbilang pembungkusan. **Penyertaan Pos & Drop Box** yang tidak boleh dibaca dan tidak lengkap akan dibatalkan. **8. Tarikh Tutup Penyertaan:** Semua Penyertaan Promosi mesti diterima oleh Pengantar pada atau sebelum jam 30/06/2023. Semua Penyertaan Promosi yang diterima di luar Tempoh Promosi akan dibatalkan secara automatik. **9. Hadiah Minggu:** a. Terdapat dua puluh [20] Hadiah Minggu dalam bentuk wang tunai RM100 setiap satu untuk dimenangi setiap minggu untuk lapang [8] minggu berturut-turut. b. Terdapat sejumlah satu ratus enam puluh [160] Hadiah Minggu yang akan dimenangi sepanjang Tempoh Promosi. c. Lapang [8] tempoh minggu adalah seperti di bawah: Minggu 1: 01/05 - 07/05/2023 • Minggu 2: 08/05 - 14/05/2023 • Minggu 3: 15/05 - 21/05/2023 • Minggu 4: 22/05 - 28/05/2023 • Minggu 5: 29/05 - 04/06/2023 • Minggu 6: 05/06 - 11/06/2023 • Minggu 7: 12/06 - 18/06/2023 • Minggu 8: 19/06 - 25/06/2023. **10. Maklumat Pengadahan Hadiah Minggu:** a. Sebagai sebahagian daripada proses pemilihan Finalis Hadiah Minggu, Pengantar akan memperuntukkan nombor bersiri berdasarkan Jadual BP bagi setiap Penyertaan WhatsApp. Penyertaan Pos atau Drop Box yang ditampal setiap minggu dan diluluskan oleh Pengantar sebagai Penyertaan yang berjaya berdasarkan BP yang ditampal setiap satu dan secara kolektif ["Penyertaan Layak"]. Setiap minggu, satu set nombor bersiri akan diperuntukkan bagi Penyertaan Layak yang akan dimenangi bersiri "1". b. Setiap minggu nombor bersiri yang diperuntukkan kepada setiap Penyertaan Layak akan disusun kira dan dicampurkan untuk mendapatkan jumlah bilangan Penyertaan Layak ["Jumlah Penyertaan Layak"], Andainya Jumlah Penyertaan Layak bagi minggu tersebut ialah 1088, Pengantar akan mengundi dan memilih berdasarkan cara berikut: i. Pemilihan minggu dua puluh [20] Finalis Hadiah Minggu: 1088 ÷ 20 = 54.4. Oleh sebab pembahagian 1088 dengan 20 akan menghasilkan nombor dengan nilai perpuluhan, nombor 54.4 akan dibundarkan ke bawah kepada 54. 20 Peserta dengan Penyertaan Layak yang diberikan nombor bersiri berturut-turut akan dipilih: '54', '108', '162', '216', '270', '324', '378', '432 dan 486' [contoh pengiraan: 54, 54+54=108, 108+54=162]. **11. Hadiah Utama:** a. Terdapat empat [4] Hadiah Utama Akhir MAGGI yang terdiri daripada: Satu [1] Hadiah Utama terdiri daripada PHOTON D70 bermilai RM99,000.00 [OTR] untuk dimenangi pada akhir Tempoh Promosi. Hadiah Utama adalah termasuk kos untuk pendaftaran kereta standard, cukai jalan dan insurans. Sebagai bayaran tambahan dan/atau uran rampaian, kos dan/atau perbelanjaan yang akan ditanggung berkaitan dengan penggunaan dan/atau pengenalan Hadiah Utama hendaklah ditanggung sepenuhnya oleh dan tanggungjawab pemenang Hadiah Utama sepenuhnya; dan ii. Tiga [3] Hadiah Pertama yang terdiri daripada TV UHD 4K PHILIPS 55" bermilai RM2,000.00 setiap satu. b. Terdapat enam [6] Hadiah Kedua yang terdiri daripada PHILIPS Air Fryer bermilai RM680.00 setiap satu dimenangi di akhir Tempoh Promosi. c. Terdapat enam puluh [60] Hadiah Ketiga yang terdiri daripada SET KITCHENWARE bermilai RM200 setiap satu dimenangi di akhir Tempoh Promosi. **12. Maklumat Pengadahan - Hadiah Utama:** a. Sebagai sebahagian daripada proses pemilihan Finalis Hadiah Utama, SEMUA Penyertaan Layak yang dikumpulkan dan diproses oleh Pengantar setiap minggu selama Tempoh Promosi akan secara beringas diperuntukkan satu set nombor bersiri yang bermula dengan nombor bersiri "1". b. Di akhir Tempoh Peraduan nombor bersiri yang diperuntukkan kepada setiap Penyertaan Layak akan disusun kira dan dicampurkan untuk mendapatkan jumlah bilangan Penyertaan Layak ["Jumlah Penyertaan Layak"], Andainya Jumlah Penyertaan Layak ialah 12005, Pengantar akan mengundi dan memilih Finalis Hadiah Utama berdasarkan cara berikut: i. Pemilihan empat [4] Hadiah Finalis Cabaran Akhir MAGGI: 12005 ÷ 4 = 3001.25. Oleh sebab pembahagian 12005 dengan 4 akan menghasilkan nombor dengan nilai perpuluhan, nombor 3001.25 akan dibundarkan ke bawah kepada 3001. 4 Peserta berikut dengan Penyertaan Layak yang diberikan nombor bersiri berturut-turut akan dipilih: '3001', '6002', '9003' dan '12004' [contoh pengiraan: 3001, 3001+3001=6002, 6002+3001=9003]. ii. Pemilihan enam [6] Hadiah Finalis Kedua: 12005 ÷ 6 = 2000.8. Oleh sebab pembahagian 12005 dengan 6 akan menghasilkan nombor dengan nilai perpuluhan, nombor 2000.8 akan dibundarkan ke bawah kepada 2000. 6 Peserta berikut dengan Penyertaan Layak yang diberikan nombor bersiri berturut-turut akan dipilih: '2000', '4000', '6000', '8000', '10000 dan 12000' [contoh pengiraan: 2000, 2000+2000=4000, 4000+2000=6000, iii. Pemilihan enam puluh [60] Hadiah Ketiga: 12005 ÷ 60 = 200.08. Oleh sebab pembahagian 12005 dengan 60 akan menghasilkan nombor dengan nilai perpuluhan, nombor 200.08 akan dibundarkan ke bawah kepada 200. 60 Peserta berikut dengan Penyertaan Layak yang diberikan nombor bersiri berturut-turut akan dipilih: '200', '400', '600' dan seterusnya [contoh pengiraan: 200, 200+200=400, 400+200=600]. **13. Hadiah Cabaran Akhir MAGGI:** a. Empat [4] Peserta yang dipilih mesti menyertai Cabaran Akhir MAGGI 2023 ["Cabaran"] untuk menentukan Hadiah yang akan mereka menangi. b. Pengantar akan menghantar semua Finalis Cabaran terpilih melalui nombor hubungan yang diterima Pengantar dalam Penyertaan Layak. Finalis Cabaran yang terpilih akan dijemput untuk menyertai Cabaran. Pengantar akan menghantar Finalis Cabaran tentang tempat, tarikh dan masa Cabaran. Sebarang kos perjalanan dan/atau penginapan yang ditanggung oleh Finalis Cabaran untuk menyertai Cabaran adalah menjadi tanggungjawab Finalis Cabaran. c. Penyertaan oleh Finalis Cabaran dalam Cabaran selanjutnya akan bertukar kepada satu set terma dan syarat ["Peraturan Dasar"] yang akan dikemukakan dan diumumkan oleh Pengantar pada hari Cabaran kepada Finalis Cabaran. d. Bertukar kepada petuaunan ketel Finalis Utama sebagai Peraturan Dasar yang ditetapkan oleh Pengantar sebagai Cabaran, setiap Finalis Cabaran mesti mengambil bahagian dalam Cabaran yang bertukar kepada satu set terma dan syarat yang ditetapkan oleh Pengantar untuk menentukan Hadiah yang dimenangi. e. Finalis Cabaran yang gagal dan/atau enggan mengambil bahagian dalam Cabaran atau sebagai apa pun secara automatik akan dibatalkan kelayakan oleh Pengantar dan hadiah yang telah diperuntukkan untuk Finalis Cabaran yang berkaitan akan dibatalkan oleh Pengantar. f. Hak Finalis Cabaran untuk mengambil bahagian dalam Cabaran tidak boleh dipinda ke pihak lain. g. Setiap Peserta hanya boleh memenangi satu [1] Hadiah Cabaran sepanjang Tempoh Promosi. **14. Terma Tambahan:** a. Pengantar akan menghantar semua Finalis Hadiah Minggu, Hadiah Utama dan Hadiah Ketiga melalui WhatsApp App dari 6018 388 3533 ke nombor mudah ali yang diterima oleh Pengantar dalam Penyertaan Layak. Setiap Finalis terpilih akan diberikan satu [1] soalan untuk dijawab. Finalis terpilih perlu menjawab soalan yang dikemukakan oleh Pengantar dan satu set nombor bersiri yang telah dimenangi Hadiah. Kegagalan untuk menjawab dengan betul dan/atau kegagalan untuk menjawab soalan yang diberikan oleh Pengantar dalam masa yang dinyatakan akan mengakibatkan pembatalan Hadiah. Pengantar tidak bertanggungjawab sekiranya Finalis terpilih tidak boleh dihubungi atas apa jua sebab. b. Setiap peserta hanya boleh memenangi di sepanjang Tempoh Promosi: i. Satu [1] Hadiah Minggu setiap minggu, [maksima sehingga dua [2] Hadiah Minggu; dan ii. Satu [1] Hadiah Utama dengan nilai tertinggi. c. Atas permintaan, semua Pemenang mesti memberikan butiran peribadi mereka kepada Pengantar untuk penebusan hadiah. d. Semua hadiah akan dihantar kepada Pemenang dalam tempoh 6 - 8 minggu dari tarikh tutup Promosi. Pengantar berhak untuk melanjutkan tempoh masa penghantaran Hadiah dan kepada penemuan yang dinyatakan di bawah Klausul ini mengikut budi bicara Pengantar. e. Semua hadiah yang tunai akan dikreditkan ke akaun bank tempatan Pemenang dalam tempoh 6 - 8 minggu dari tarikh tutup Promosi. Semua Pemenang MESTI memberikan nombor akaun bank tempatan peribadi mereka sendiri apabila diminta. Pengantar berhak untuk meluluskan hadiah wang tunai jika butiran akaun bank tempatan mereka di atas permintaan. f. Semua hadiah yang tidak dituntut selepas tarikh akhir yang ditentukan oleh Pengantar untuk penebusan hadiah akan dibatalkan. Pengantar berhak untuk mengantikan mana-mana hadiah dengan alternatif yang sama nilainya atau lebih besar. g. Pengantar tidak termasuk tanggungjawabnya dengan masa tanggungjawab yang timbul daripada pengangkutan, pembatalan, kelonggaran atau perubahan atau pengubahsuaian pada Promosi atau hadiah atau disebabkan oleh keadaan lain yang tidak dijangka dan di luar kawalan Pengantar seperti campur tangan pihak pemerintah, kecukupan awam, rusuhan, perang, mogok, tindakan keganasan (termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang tindakan keganasan, permusuhan, kecamasan nasional, atau berlakunya epidemi/pandemik) dan atau sebarang tindakan atau keingkaran oleh mana-mana pembekal atau vendor pihak ketiga. h. Pengantar tidak akan bertanggungjawab atas kehilangan atau kerosakan yang berlaku ke atas hadiah semasa proses pengantaran. Sebarang kos tambahan lain (seperti kos perjalanan, kos pengangkutan, di-pul dan cukai) yang termasuk untuk menebus atau mengambil hadiah akan ditanggung oleh pemenang atas kos mereka sendiri. **Jadual bagi Syarat Penyertaan ini mesti dibaca bersama dengan Syarat Penyertaan yang boleh didapati di:** <https://www.maggi.com.my> **15. Mestinya** sekiranya dikemaskini "Terma dan Syarat", yang akan mengikat semua peserta yang menyertai Promosi ini (selapas ini dirujuk sebagai "Peserta", "Anda"). Dengan menyertai promosi, anda telah membaca dan bersetuju dengan Terma dan Syarat dan memproses maklumat peribadi anda dalam Notis Privasi. Talian Perkhidmatan Pengguna: **1800 88 3433**.